
Årsmöte 40-årsjubileum 2023-11-29 

1 Välkommen, ordförande öppnar mötet. 
Ordförande hälsade alla 33 närvarande medlemmar välkomna och Helena Magasanik 
berättade om Najadklubbens tillkomst och läste upp roliga anekdoter från sin mamma och 
pappas loggbok från klubbens första tid. Vi fick också lära oss att original-Najaddrinken är 
Campari och juice. 

2. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes med tillägg av två frågor att behandla under övriga frågor. 

3. Val av ordförande för mötet 
Till ordförande för mötet valdes Jerker Stenberg. 

4. Val av mötessekreterare 
Till mötessekreterare valdes Christian Brander. 

5. Val av två justeringsman tillika rösträknare 
Till justeringsman tillika rösträknare valdes Mats Jakobsson. 

6. Styrelsens verksamhetsberättelse 
Ordförande presenterade verksamhetsberättelsen för perioden 1 september 2022 tom 31 
augusti 2023. Klubben hade vid verksamhetsårets utgång 50 medlemmar, 7 medlemmar 
lämnade och 5 medlemmar har tillkommit.  
Styrelsen har under året haft sju ordinarie styrelsemöten varav 6 digitalt.  
Klubben har haft följande medlemsaktiviteter:  

• Årsmötet i november 2022 med 31 deltagare. 
• Den 29:de mars 2023 anordnades ett mycket trevligt föredrag av 

Sjöräddningssällskapet på Briggen Tre kronor. 20 medlemmar + 3 gäster deltog.  
• Den traditionsenliga Mälareskadern var med anledning av vårt 40-årsjubileum i år 

förlängd och genomfördes 1-11 juni. Mälareskadern blev mycket uppskattad av de 9 
båtar och mer än 20 medlemmar som deltog hela eller delar av eskadern.  

• Sommarträffen 1-2 juli ställdes in. 
• Kräftfesten 25-27 augusti samlade 10 båtar och 28 medlemmar. 8 båtar samlades 

den 25 augusti i regnet på Skepparholmen. Dagen efter seglade alla 8 båtar stora 
banan på Kräftseglingen för att ansluta till övriga på Lökholmen. På Lökholmen hölls 
prisutdelningen och därefter kräftfest i Trollgården.  

Under året har Najadklubbens 40-årsjubileum uppmärksammats i tidningen Båtliv och 
Kryssarklubbens medlemstidning Ostpricken. 

7. Styrelsens ekonomiska berättelse 
Kassören Elisabeth Jakobsson redovisade bokslutet för verksamhetsåret. Årets resultat ger 
ett underskott på – 9 546,85 kr. Underskottet beror på fler aktiviteter under detta jubileumsår. 
Utgående balans per 31 augusti 2023 är 32 516,64 kr.  
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8. Revisionsberättelse  
Revisionsberättelsen lästes upp av ordförande då revisorn Peter Malmqvist inte var 
närvarande. Revisorn föreslår årsmötet att bevilja styrelsen ansvarsfrihet.  

9. Beviljande av ansvarsfrihet 
Styrelsen beviljades ansvarsfrihet. 

10.Val av styrelseledamöter 
Valberedningens förslag lästes upp av ordförande då ingen i valberedningen var närvarande. 
Styrelsen skall bestå av 5-8 ledamöter. 
Christian Brander och Ulf Holm lämnar styrelsen och blev avtackade för sitt arbete. 

Valberedningen föreslog: 
Nyval 2 år, Magnus Tauson  
Nyval 2 år, Ulf Jansson  

Övriga ledamöter har 1 år kvar: 
Jerker Stenberg, ordförande  
Elisabeth Jakobsson 
Håkan Alnefelt 
Nina Ewalds 

11.Val av revisor 
Peter Malmqvist omvaldes som revisor på 2 år. 

12.Val av valberedning 
Sittande valberedning, Göran Granberg och Leif Lindberg, omvaldes. 

13.Fastställande av medlemsavgifter 
Styrelsens förslag om en höjning av medlemsavgiften till 300 kr per båt tillstyrktes. 

14. Övriga frågor 
a) Mälareskadern diskuterades då Danviksbron renoveras. Det kan bli svårt att planera 
aktivitet då det är osäkert om det kommer att gå att segla in i Mälaren. 
De båtar som ligger i Mälaren kan ha en eskader i Mälaren och de båtar som ligger i Saltsjön 
kan ev. ha en eskader där. Alternativt en träff i trakterna kring Trosa. 
En kommentar angående Trosa var då att det är begränsat djup i hamnen och inga självklara 
hamnalternativ finns. 

b) Sommarträffen – ska den flyttas eller ställas in helt?  
Eventuellt ställas in och fokusera på Mälareskadern och senare aktivitet.  

c) Ändra datum för årsmötet? 
Önskemål om att lägga årsmötet i mitten av oktober istället för i november framfördes. 
Årsmötets närvarande medlemmar tycker förslaget är bra och godkänner en ändring av 
tidpunkt för nästa års årsmöte. 
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15. Mötets avslutande 
Ordförande tackade för visat intresse och jubileumsmiddagen kunde ta vid. 

——————————————————— 
Ordförande Jerker Stenberg 

——————————————————— 
Sekreterare Christian Brander 

——————————————————— 
Justerare Mats Jakobsson 
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